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TERNESSE GCC 

Waarom een “dresscode” ? 

 

Waarom een “dresscode”?  

In het moderne golf staat een dresscode nog recht overeind. Niet meer zozeer zodat golfers 

zich kunnen weren tegen kou en ook niet om met z’n allen de laatste mode te volgen, maar 

om... ja, waarom eigenlijk?  

Op internet komen we uiteenlopende redenen tegen voor de dresscode in golf, lees maar 

mee:  

• “De juiste kleding zorgt voor een professionele uitstraling van de spelers en laat zien 

dat ze de sport serieus nemen.”  

• “Het dragen van shirts met kraag helpt om het juiste imago uit te dragen en een 

goede eerste indruk te maken op medespelers en eventuele andere mensen in de 

baan.”  

• “Kledingvoorschriften helpen om afleiding op de baan te voorkomen.”  

• “De golfbaan wordt altijd perfect verzorgd en onderhouden. Waarom zouden de 

spelers er dan niet ook perfect verzorgd uitzien?”  

• “Met de juiste kleding toont een speler respect voor de sport en de baan.”  

• “Dresscode en etiquette in de baan gaan hand in hand. Als je de kledingvoorschriften 

loslaat, zullen spelers zich ook minder houden aan de gedragsregels in de baan.” 


